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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 13/2019 
 
FS - behandling: 
Det vart orientert om følgjande: 
Ordførar: 
· Regionrådet har hatt møte med Hordalandsbenken og skal ha møte med Kystverket om 

korleis ein kan løyse problematikkken rundt ubåten ved Fedje  
Fagmiljøa meiner det er fullt mogeleg å heve utbåten. 

· Har hatt møte med samferdselsministeren om E39 Vågsbotn/Klauvaneset 
Brev frå Bergen og Regionrådet som seier at E39 Vågsbotn/Klauvaneset er prioritert nr. 1 på 
Ringveg Øst. 

· Holmekrysset - ser ut til å få 5 mill kr til utbetring av veg opp mot barnehagen i tillegg til 1 
mill. kr til fortau 
Politisk behandling 10. april i fylkeskommunen. 

· Har fått ca 4,5 mill. kr til utbygging av breiband.  
· Sambandet Vest - arbeid i gang med planprogram 
· Nordhordlandspakken - Fosse-Moldekleiv, 80 mill kr dyrare enn prosjektert 

Statens vegvesen ser på korleis ein kan få ned kostnaden 
· Generell utfordring i Nordhordlandspakken at det ikkje vert pengar til alt 
· Det vert politisk sak til kommunestyret om konkurranseutsetjing av reinhald til møtet i mai 

Sigmund Larsen: 
· Meiner at kommunestyret må sei noko om traséval Fløksand-Vikebø v/Steinberget 

Ordførar svarte at Statens Vegvesen ikkje har konkludert med traséval. 
Anne Gret Eide: 
· Stilte spørsmål om ufordelte ramma i Nordhordlandspakken på 200 mill.kr til Lindås og 

Meland 
Ordførar svarte at Meland får 93 mill. kr og Lindås får 125 mill.kr (stortingsproposisjonen) 

Silje Sæterstøl: 



 

 

· Tok opp farlege trafikkforhold ved Utsikten Dalstø-Holme, der det er 80 km fartssone.  
Formannskapet vil ta det opp på neste møte og lage eit skriv til Statens Vegvesen. 

Sølvi Knudsen: 
· Altanane som er laga til leilegheitene på rådhuset er fine, men det er sett opp rekkverk som 

gjer at ein må stå for å kunne sjå over. Dersom det er mogeleg å endre på dette, må det 
gjerast. 

· Innan utgangen av 2019 er Meland kommune historie 
Bør markere dette for folk i Meland. Initiativet bør kome frå formannskapet 

Marit Jøssang: 
· Korleis vert opprydding av bygningsmateriell som flyt rundt i nye byggefelt følgt opp? 

Administrasjonen svarte at kommunen ikkje følgjer opp private utbyggarar. Forsøpling vert følgt opp 
av kommunen. 
Nils Marton Aadland: 
· Turstiar som vert blokkerte på grunn av oppføring av bustader 

 Viktig at slike turstiar vert tilbakeført. 
Sigmund Larsen: 
· Ønskte korte løypemeldingar om Holtermandsvegen, lys på Mjåtveitflaten og forureining i 

Rosslandspollen 
Admininstrasjon svarte at desse punkta er omtala i den økonomiske rapporteringa. 
 
 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 
 


